
Or. 0002.3.2024

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł   Nr III/2024

III  Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 28 czerwca 2024 r

Protokół  zawiera:

1. Uchwała Nr III/12/2024  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Szczutowo wotum zaufania.

2.  Uchwała  Nr  III/13/2024   w  sprawie  zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 r.

3.  Uchwała Nr III/14/2024  w sprawie udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2023 rok.

4. Uchwała Nr III/15/2024 w sprawie przyjęcia  regulaminu głosowania wyborów ławników do

orzekania w  Sądzie Okręgowym w Płocku.

5. Uchwała Nr III/16/2024 w sprawie wyborów ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w

Płocku.

6. Uchwała  Nr III/17/2024 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy

Domowej  oraz  Ochrony Osób  Doznających  Przemocy Domowej  w Gminie  Szczutowo na  lata

2024-2030.

7.  Uchwała Nr III/18/2024 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym

zasobem Gminy Szczutowo na lata 2024-2028.



PROTOKÓŁ NR III/2024

Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 28 czerwca 2024 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Szczutowo

Przewodniczył:  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Józef Topolewski.

Protokołowała: Marta Schodowska –  inspektor ds. obsługi rady gminy, kadrowych i organizacyjno

- technicznych

Sesję rozpoczęto o godz. 10.30                                   

  Zakończono o godz. - 13.40                                        

 Stan radnych - 15                                                        

Obecnych- 15                                                              

  Procent frekwencji  –  100%                                       

            

Obecnych radnych przedstawia załączona do protokołu list obecności.

Uchwalony porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3.Przedstawienie informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie

odpowiedziach.

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.

5. Zapoznanie z funkcjonowaniem Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczutowie oraz w Gójsku.

6.  Sprawozdanie  z  Realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok.

7. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Szczutowo.

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Szczutowo wotum zaufania.

9. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy

za 2023 r. oraz informacji o stanie mienia gminy.

10. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2023 rok.



11.  Przedstawienie opinii zespołu opiniującego kandydata na ławnika.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  głosowania  wyborów  uzupełniających

ławników do orzekania w  Sądzie Okręgowym w Płocku.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyborów  uzupełniających  ławników  do  orzekania  w  Sądzie

Okręgowym w Płocku.

14.Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy

Domowej  oraz  Ochrony Osób  Doznających  Przemocy Domowej  w Gminie  Szczutowo na  lata

2024-2030.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

Gminy Szczutowo na lata 2024-2028.

16. Wolne  wnioski –  dokonanie  analizy  zasadności  wyzbycia  się  majątku  trwałego  gminy  –

nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej do wsi Cisse.

17. Zakończenie obrad  III Sesji Rady Gminy Szczutowo. 

Przebieg:

Ad.1) Przewodniczący Rady Józef Topolewski dokonał otwarcia III Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Przywitał  przybyłych radnych,  Wójta  Gminy Panią Anetę Ruszkowską, Sekretarza Gminy Pana

Bogdana Kaczorowskiego, Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Piotrowską oraz przybyłych gości.

Stwierdził, że obrady III Sesji Rady Gminy są prawomocne.

Ad.2) Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poinformował, że proponowany porządek obrad

III  sesji  radni  otrzymali  wraz  z  zawiadomieniami  na  sesję.  Zapytał,  czy  są  uwagi  do

zaproponowanego porządku obrad. Uwag nie stwierdzono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła otrzymany porządek obrad.

Ad.3) W punkcie tym głosu nie zabrano, ponieważ nie złożono interpelacji i zapytań.

Ad.  4)  Wójt  Gminy Pani  Aneta  Ruszkowska przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  między

sesjami:

1. Nawiązanie  współpracy z  Powiatowym Urzędem Pracy w Sierpcu,  efektem czego  było

podpisanie umowy na zorganizowanie robót publicznych dla 2 osób i od 1 czerwca doszło

do  zatrudnienia  2  bezrobotnych  –  mieszkańców  naszej  gminy  na  okres  6  miesięcy,

z dofinansowaniem Urzędu Pracy.



2. Na  wniosek  rolników  –  producentów  mleka  dokonywane  były  wizje  w  terenie  stanu

gruntowych  dróg gminnych,  po  których  odbywa się  między innymi  transport  mleka  od

rolników.   Spółdzielnia  Mleczarska  w  Sierpcu  wystosowała  do   tych  rolników  pisma,

w których oświadczyła, że wstrzymają odbiór mleka jeżeli  nie zostanie poprawiony stan

techniczny tych dróg. Po oględzinach dokonano rozeznania cenowego na dostawę materiału

do remontu dróg i na tej podstawie zlecono nawiezienie dróg na newralgicznych odcinkach.

Potrzeb  w  tym  zakresie  jest  bardzo  dużo,  gdyż  są  drogi  w  bardzo  dobrym  stanie

technicznych  z  nawierzchnią  asfaltową,  ale  jest  też  dużo  dróg  gruntowych

wykorzystywanych  przez  mieszkańców  praktycznie  codziennie,  które  wymagają  pilnej

naprawy.

3. Odbyła spotkanie z przedstawicielem firmy INM w sprawie budowy sieci światłowodowej

na  terenie  gminy,  z  głównym węzłem rozdzielczym w Gójsku.  Jest  szansa,  że  firma ta

podejmie  się  tego  zadania  i  w  pierwszej  kolejności  sieć  będzie  budowana  w  Gójsku  i

miejscowościach wokół Gójska.

4. Wójt Gminy uczestniczyła w spotkaniu z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych

i Autostrad w Warszawie, w sprawie budowy ścieżki rowerowej wzdłuż drogi krajowej S10

na  odcinku  od  Gójska  do  Blinna.  Jest  deklaracja  ze  strony  Generalnej  Dyrekcji,  że

inwestycja ta powstanie.

5. Odbyło  się  spotkanie  z  rodzicami  dzieci  uczęszczających  do  Punktu  Przedszkolnego

w Szczutowie z udziałem Dyrektora Szkoły, w sprawie wydłużenia godzin funkcjonowania

Punktu Przedszkolnego - do godziny 16-tej. Jest deklaracja, że godziny pracy tego Punktu

będą wydłużone. 

6. Wójt  uczestniczyła  w  spotkaniu  zorganizowanym w Starostwie  Powiatowym w Sierpcu

w sprawie organizacji dożynek powiatowych w Szczutowie, które są zaplanowane na 15

września.  Natomiast dożynki wojewódzkie odbędą się w Sannikach.

7. Upoważniono  mecenasa  obsługującego  Urząd  Gminy  do  nawiązania  kontaktu  z

Likwidatorem  Gminnej  Spółdzielni  w  Szczutowie  i  prowadzenia  rozmów  w  sprawie

sposobu  zagospodarowania  zabudowanych  nieruchomości  należących  do  Gminnej

Spółdzielni w Likwidacji. Na chwilę obecną mecenas nawiązał kontakt z likwidatorem. 

Mecenas wystąpił z wnioskiem o powołanie syndyka, wtedy gmina będzie mogła wystąpić z

wnioskiem o nabycie budynków GS.

8. Własnymi siłami zostało wykonane ogrodzenie terenu wokół budynku komunalnego przy

ulicy  3  Maja,  trwają  również  prace  w  zakresie  porządkowania  terenu  przepompowni

ścieków na terenie Szczutowa z budową nowego ogrodzenia włącznie.

9. Został ogłoszony przetarg na modernizację dróg gminnych w ramach pozyskanych środków



z „Polskiego Ładu” – 12 dróg. Termin składania ofert upływa 28 czerwca b.r.

10. W ramach przynależności gminy do Obszaru Funkcjonalnego Miasta Płocka, Wójt Gminy

zadeklarowała  przystąpienie  Gminy  Szczutowo  do  opracowania  Planu  Zrównoważonej

Mobilności Miejskiej, co w przyszłości pozwoli nam na ubieganie się o środki pomocowe

na  wspólne  planowanie  połączeń  autobusowych,  zwiększenie  bezpieczeństwa

komunikacyjnego oraz na budowę dróg rowerowych.

11. W okresie sprawozdawczym Wójt Gminy wydała zarządzenia: 

- zarządzenie w sprawie nadania nowego Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy,  na

podstawie którego została  dokonana zmiana organizacji poprzez nowy podział zadań, co

pozwoliło na zmniejszenie liczby etatów w referacie finansowym  o jeden etat. Zarządzenie

wejdzie w życie 1 lipca b.r.

-  zarządzenie  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  w  sprawie  powołania  Zespołu

Interdyscyplinarnego.  Ze  składu  Zespołu  została  odwołana  Pani  Angelika  Nowakowska

(w  związku  z  zakończeniem  pracy  w  Gminnym  Ośrodku  Pomocy  Społecznej

w  Szczutowie),  a  na  jej  miejsce  została   powołana  do  składu  Zespołu  Pani  Sylwia

Żelmachowicz;

- zarządzenie w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samorządowej

instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczutowie;

–zarządzenie w sprawie powołania (zgodnie z zaleceniem Regionalnej Izby Obrachunkowej)

Zastępcy Wójta, w osobie Pani Renaty Lazarowskiej.

      12. Na terenie gminy Szczutowo odbyły się również pikniki ze okazji np. Dnia Matki, Dnia

           Dnia Dziecka. Wójt Gminy złożyła podziękowania za zorganizowanie wszystkich pikników 

           mieszkańcom sołectw, strażakom.  W ostatnim czasie odbyły się zawody w powożeniu 

           zaprzęgami oraz VI Bieg Dwóch Jezior. Wójt złożyła podziękowania wszystkim 

           współorganizatorom, pracownikom gminy.

Wójt Gminy poinformowała również,  że w budynku GOPS została zlikwidowana „lada” dzięki

temu petenci mają więcej miejsca. W  Gójsku na ul. Słonecznej malowane są pasy. 

Wystąpiono  z  wnioskiem do  projektanta  o  wykonanie  projektu  stałej  organizacji  ruchu  na  ul.

Słonecznej w Gójsku z możliwością zamontowania w przyszłości progów zwalniających.

Wycinka zakrzewień w stronę Białas zostanie dokonana w przyszłym tygodniu.

Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski podziękował Pani Wójt Anecie Ruszkowskiej m.in. za

pomoc w organizacji Biegu Dwóch Jezior oraz za zorganizowanie posiłków przygotowanych przez

Koła Gospodyń Wiejskich.

Przewodniczący  proponuje  zorganizowanie  spotkania  z  mieszkańcami  Szczutowa  w  celu

propozycji zamontowania w przyszłości na drogach gminnych progów zwalniających.



Ad.5)  Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Pan  Zbigniew  Dziarkowski  przedstawił  protokół  oraz

wnioski jakie komisja podjęła na posiedzeniu komisji oświaty w dniu 13.06.2024 r. 

Protokół z posiedzenia komisji oświaty stanowi załącznik do protokołu.

Radny Pan Zbigniew Kopciński zwrócił uwagę, że Gminna Biblioteka Publiczna utrzymywana była

przez gminę przez ok. 40 lat. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Józef  Topolewski  poinformował,  że  Gminna  Biblioteka

Publiczna nie będzie likwidowana, nie będzie też zwolnień pracowników bibliotek. Propozycją jest,

aby przenieść GBP w Szczutowie do budynku Szkoły Podstawowej w Szczutowie, a w obecnym

budynku Gminnej Biblioteki zorganizować, np. świetlicę wiejską, Dom Kultury.

Dyrektor GBP w Szczutowie Pani Agnieszka Leśniewska zwróciła się z prośbą o pozostawienie

siedziby GBP w obecnym miejscu.

Wypowiedź Pani Dyrektor GBP w Szczutowie stanowi załącznik do protokołu.

Wójt Gminy Pani Aneta Ruszkowska informuje, że będzie dążyła aby obecny budynek GBP w

Szczutowie przekształcić w  Gminny Dom Kultury.

Jest wiele programów, z których można pozyskać środki zewnętrzne na zajęcia, wyjazdy dla osób

starszych.  Propozycją  jest  również  stworzenie  kącika  czytelniczego,  aby  czytelnicy  mogli  się

spotkać, porozmawiać o danej literaturze.

Radny Pan Zbigniew Kopciński zwrócił się zapytaniem, czy w Gójsku budynek OSP jest to remiza,

czy Wiejski Dom Kultury?

Wójt Gminy Pani Aneta Ruszkowska poinformowała, że częściowo jest to świetlica wiejska.

Dyrektor  SP  w  Szczutowie  Pani  Monika  Kordyzon  poinformowała,  że  jest  możliwość

przeznaczenia sali lekcyjnej na GBP.

Radna  Pani  Renata  Borowska  zwraca  się  prośbą  o  przedstawienie  średniej  ilości  osób

wypożyczających i średniej ilość książek wypożyczanych w roku 2022-2023-2024.

Radny Pan Roman Norkowski zwrócił  się z pytaniem do Pani Dyrektor  SP w Szczutowie,  jak

odnosi się do programu Bravo?

Dyrektor  SP w Szczutowie  poinformowała,  że  do  obostrzeń  stosuje  na  bieżąco.  Uważa,  że  na

terenie szkoły uczniowie są bezpieczni.

Radna  Pani  Renata  Borowska informuje,  że  nie  jest  zamiarem  likwidacja   biblioteki,  jedynie

zmiana lokalizacji.

Przewodniczący Rady Pan  Józef  Topolewski  poinformował,  że  Dyrektor  GPB Pani  Agnieszka

Leśniewska jest  skłonna do zmiany lokalizacji  biblioteki,  pod warunkiem że  będzie  to  miejsce

dostosowane do potrzeb biblioteki, czytelników.

Ad.6)  Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok zostało przedstawione na wspólnym



posiedzeniu komisji.

Brak uwag do w/w sprawozdania.

Radni  jednogłośnie  przyjęli  sprawozdanie  z  Realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad.7) Raport o stanie gminy obejmuje podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim.

Brak uwag do w/.w przedstawionego raportu.

Radni jednogłośnie przyjęli raport o stanie gminy. 

Powyższy raport stanowi załącznik do protokołu.

Ad.8) Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński  odczytał  projekt  uchwały w sprawie

udzielenia Wójtowi Gminy Szczutowo wotum zaufania. 

Wiceprzewodniczący  Pan  Marek  Kopyciński  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia

Wójtowi Gminy Szczutowo wotum zaufania. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  III/12/2024   w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy

Szczutowo wotum zaufania.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.9) Skarbnik Gminy – Pani Katarzyna Piotrowska przedstawiła sprawozdanie finansowe wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za  2023 rok  oraz informację o stanienie mienia

Gminy Szczutowo.

Sprawozdania i informacja  stanowią załączniki do protokołu.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady – Pan Marek Kopyciński odczytał Uchwałę Nr 3.e/335/2024

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 25 kwietnia 2024 r. w

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Szczutowo sprawozdaniu z wykonania

budżetu za 2023 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Pani  Renata  Borowska  przedstawiła  Wniosek  Nr

Or.0014.1.2024  Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Szczutowo z dnia 24 maja 2024 r. w sprawie

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Szczutowo za 2023 rok.

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 



Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Marek  Kopyciński  odczytał  Uchwałę  Nr

3.f.1/193/2024  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie  z  dnia  5

czerwca 2024r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szczutowo

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Szczutowo za 2023 rok.

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Pana Józefa Topolewskiego  dyskusji radni głosu nie

zabrali, nie zgłoszono uwag do przedstawionych materiałów.

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z

wykonania budżetu gminy za 2023 r. odczytał Wiceprzewodniczący Rady- Pan Marek Kopyciński,

następnie Przewodniczący Rady – Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie jawne. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych.

„Przeciw” - 0.

„Wstrzymało się od głosu „- 0.

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/13/2024 w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10) W punkcie  tym  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Marek  Kopyciński  odczytał  projekt

uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za

2023 rok.  W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady – Pan Józef

Topolewski poddał pod głosowanie jawne.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowa liczba radnych 15, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych.

„Przeciw” - 0.

„Wstrzymało się od głosu „- 0.

Rada w głosowaniu jawnym  jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr III/14/2024 w sprawie udzielenia

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2023 rok.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.11)  Przewodniczący  Zespołu  opiniującego  kandydatów  na  ławników  Pan  Zbigniew

Dziarkowski przedstawił opinię zespołu opiniującego kandydata na ławnika.

Brak uwag dot. powyższej opinii. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.12) Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt uchwały w sprawie  przyjęcia

regulaminu głosowania wyborów ławników do orzekania w  Sądzie Okręgowym w Płocku.



Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/15/2024 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania

wyborów ławników do orzekania w  Sądzie Okręgowym w Płocku.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.13)  Przewodniczący Rady Pan Józef  Topolewski  zwrócił  się  z prośbą o wybór 3 osobowej

komisji skrutacyjnej. Członkami komisji skrutacyjnej zostali następujący radni:

– Pani Renata Borowska – przewodniczący komisji,

– Pani Barbara Domin – członek komisji,

– Pan Stanisław Pilarski – członek komisji.

Przewodniczący rady  ogłosił przerwę w obradach.

Obrady opuścili Radny Pan Roman Norkowski oraz Pan Ryszard Pijankowski.

Po  wznowieniu  obrad  przez  Przewodniczącego  Rady,  komisja  skrutacyjna  przeprowadziła

głosowanie  wyboru  ławników  do  orzekania  w  Sadzie  Okręgowym  w  Płocku, głosowanie

przeprowadzono poprzez wyczytywanie według listy obecności nazwisk radnych, którzy kolejno

podchodzą do urny i w obecności Komisji wrzucali do niej karty do głosowania.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę, aby Komisja Skrutacyjna mogła ustalić wyniki głosowania. 

Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady, Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej Pani 

Renata Borowska odczytała protokół komisji skrutacyjnej.

Protokół w/w komisji stanowi załącznik do protokołu z sesji.

Wiceprzewodniczący  Pan  Marek  Kopyciński  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  wyborów

ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/16/2024 w sprawie wyborów ławników do orzekania w



Sądzie Okręgowym w Płocku.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14) Na wspólnym posiedzeniu komisji Kierownik GOPs Pani Lidia Szałwińska szczegółowo

omówiła projekt  uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy

Domowej  oraz  Ochrony Osób  Doznających  Przemocy Domowej  w Gminie  Szczutowo na  lata

2024-2030.

Wobec braku uwag do w/w projektu uchwały Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał

projekt uchwały. Następnie Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr III/17/2024  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu

Przeciwdziałania  Przemocy Domowej  oraz  Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej  w

Gminie Szczutowo na lata 2024-2030.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.15)  Na wspólnym posiedzeniu komisji  Pani Lena Kopcińska szczegółowo omówiła projekt

uchwały w sprawie   wieloletniego  programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Gminy

Szczutowo na lata 2024-2028.

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał  w/w projekt uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  III/18/2024 w  sprawie  wieloletniego  programu

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Szczutowo na lata 2024-2028.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.16) Radny Powiatu Pan Dariusz Twardowski podziękował za zaproszenie na sesję.

Zadeklarował swoją pomoc, współpracę z Gminą Szczutowo.

Radny Powiatu Pan Mariusz Olewnik, podziękował za zaproszenie, obecnym radnym pogratulował



objęcia mandatu, Pani Anecie Ruszkowskiej objęcia stanowiska Wójta Gminy Szczutowo. Także

zadeklarował współpracę  na rzecz rozwoju gminy.

Radny  Powiatu  poinformował  także  o  sytuacji  związanej  ze  złożonymi  wnioskami  dot.

zamontowania progów zwalniających na drodze powiatowej w miejscowościach: Łazy i Blinno. 

Po konsultacjach, w porozumieniu ze starostami powiatu, Rada Powiatu uznała, że w miejscowości

Łazy  jest  niezasadne  zamontowanie  progu  zwalniającego.  W  przypadku  miejscowości  Blinno

wnioskowano o zamontowanie  progu zwalniającego w pobliżu placu zabaw.  Radni  Powiatu  na

posiedzeniu komisji postanowili odłożyć dyskusję na temat zamontowania takiego progu w miejscu

wskazanym  we  wniosku.  Nasuwa  się  pytanie,  czy  plac  zabaw  będzie  nadal  funkcjonował  w

obecnym miejscu i czy jest to odpowiednie miejsce?

Radna, a zarazem, sołtys miejscowości Blinno Pani Lilla Bigorajska poinformowała, że mieszkańcy

podjęli decyzje, że plac zabaw będzie miał lokalizację w dotychczasowym miejscu.

Propozycją jest zorganizowanie spotkania z mieszkańcami, którzy będą mieli okazję wypowiedzi w

sprawie zamontowania progu zwalniającego oraz uzyskania szczegółowych informacji związanych

w powyższym temacie.

Koszt zamontowania progu zwalniającego to około 15.000,00 zł.

Przewodniczący  Rady  Pan  Józef  Topolewski  prosił  radnych  o  zajęcie  stanowiska  w  sprawie

wyzbycia się majątku trwałego gminy –  nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej we

wsi Cisse.

Radna Pani Renata Borowska jest przeciwna wyzbycia się w/w nieruchomości. Zwraca się z prośbą

o przygotowanie informacji dot. przychodów, kosztów, nakładu jakie są ponoszone w związku z tą 

nieruchomością oraz proponuje porozmawiać z osobą zamieszkującą nieruchomość.

Radny  Pan  Zbigniew  Kopciński  zgłosił  wniosek  o  zabezpieczenie  środków  finansowych  w

budżecie gminy na 2025 r. na zamontowanie monitoringu w Szkołach Podstawowych w Szczutowie

oraz w Gójsku. Również zwrócił  się z pytaniem, od kiedy Sesje Rady Gminy Szczutowo będą

nagrywane online?

Propozycją Pani Wójt jest zabezpieczenie środków w budżecie gminy na kolejny rok.

Radna Pani Renata Borowska prosiła o wyjaśnienie w sprawie wywozu ścieków komunalnych od

mieszkańców, przez jedna firmę sierpecką. W jaki sposób została wybrana, czy  mieszkańcy gminy

nie mają prawa wyboru firmy?

Wcześniej wywoził ścieki Pan z miejscowości Wólka, który chętnie robiłby to dalej ale ma problem

z dostarczaniem ścieków do punktów znajdujących się w sąsiednich gminach np. Gmina Skępe.

Wójt Gminy Pani Aneta Ruszkowska poinformowała, że osoby posiadające szamba zobowiązani są

do zawarcia umowy na odbiór ścieków z firmą uprawnioną, posiadającą zezwolenia na opróżnianie

zbiorników i transport nieczystości ciekłych. Na terenie gminy są to EMPEGEK w Sierpcu oraz



W.CTRON  Wrocław.  Nasza  oczyszczalnia  ścieków  ma  ograniczone  możliwości  w  zakresie

przyjęcia ścieków  z zewnątrz – może przyjąć 30 tyś litrów na dobę. Wójt Gminy poddała pod

rozwagę zakup przez gminę beczkowozu.

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z  pytaniem kto  jest  przeciw wyzbyciu  się  majątku  trwałego

gminy –  nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży położonej do wsi Cisse.

12 radnych było przeciw sprzedaży nieruchomości w Cissach.

W związku z powyższym rada uznała, że nie powinno się przeznaczyć do sprzedaży nieruchomości

położonej we wsi Cisse.

Następnie  Radny  Pan  Józef  Topolewski  zgłosił  propozycję,  aby  w  przyszłości  dokonać

modernizacji boiska sportowego w Szczutowie i prosił oo dyskusje w tym temacie. 

Dyrektor  SP  w  Szczutowie  Pani  Monika  Kordyzon  uważa,  że  boisko  sportowe  jest

niewykorzystywane, zamiast trawy rosną  chwasty.  Wykorzystywana jest  tylko część boiska, na

której  znajduje  się  miejsce  do  gry  w  kosza,  nie  ma  chętnych  dzieci  do  gry  w  piłkę  nożną.

Zainteresowanie jest piłką siatkową, prężnie działa drużyna dziewcząt.

Powinno się rozważyć sprawę modernizacji boiska w Szczutowie. 

W dyskusji padły różne propozycje wykorzystywania boiska. Przewodniczący Rady stwierdził, że

jest to początek dyskusji dot. przyszłości boiska w Szczutowie

Radny Powiatu Pan Mariusz Olewnik, a zarazem sołtys sołectwa Gojsk zwraca się z prośbą do Pani

Wójt o wystosowanie pisma do GDDKiA o systematyczne uprzątanie śmieci, które są wyrzucane na

działkę sąsiadującą z marketem DINO, która jest ogrodzona i właścicielem jest  GDDKiA. Pan

Mariusz Olewnik zwraca uwagę również na złą jakość wykoszenia rowów, trawników przy drodze

krajowej nr 10, prosi o wystosowanie odpowiedniego pisma.

Dyrektor  SP w  Szczutowie  zwróciła  się  do  Radnych  Powiatowych,  aby  w  sezonie  zimowym

odśnieżana i posypywana była droga  Gójsk – Szczutowo.

Radny Powiatowy Pan Mariusz Olewnik poinformował, że sprawę zgłosił na posiedzeniu Komisji

Rady Powiatu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Marek  Kopyciński  zwrócił  się  z  prośbą  o  naprawę  urządzeń

znajdujących się na placach zabaw w poszczególnych sołectwach.

Ad.17)  W związku z wyczerpaniem obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Józef  Topolewski

dokonał zamknięcia obrad  III Sesji Rady Gminy Szczutowo.
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